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To:

Cc:

From: )

Sent: Thur 9/24/2020 11:22:23 AM

Subject: RE: signalen niet werkende voorrangsroute testen zorgpersoneel

Received: Thur 9/24/2020 11:22:23 AM

Begrijp ik, maar zeggen dat mensen niet in aanmerking komen is niet de manier denk ik.

Van: 51 5.1.2e ) SEES @minvws.ni>
Verzonden: donderdag 24 september 2020 13:15

ar:INCENSE co.IEE) EXE irs.

Onderwerp: RE: signalen niet werkende voorrangsroute testen zorgpersoneel

Toestroom in Randstad is enorm. Overstijgt aangesloten labcapaciteit her en der

GGD dus weer op zoek naar manieren om in te perken. Graag ook begrip voor dat perspectief. We denken na over aanpak

@minvws.nl

Verzonden: donderdag 24 september 2020 12:58

5.1

Onderwerp: signalen niet werkende voorrangsroute testen zorgpersoneel

Urgentie: Hoog

ne io]
Zie onder, met afgesproken dat we signalen met [El delen.

Ik kreeg zelfde signalen uit Jeugdhoek.

We hebben het voor GGD simpel gemaakt en aangegeven wat n vragen en welk bewijs (3 soorten) mensen kunnen

laten zien. Gaat GGD zelf toch bepalen wie voorrang heeft. Heb gevraagd dit bij GGD aan te kaarten.

Groet,

Van: 512 512e | minvws.nl>

Verzonden: donderdag 24 september 2020 12:31

)SESE@ minvws.n>;IESE

Onderwerp: FW: Landelijke voorrangsroute zorgpersoneel werkt niet voor VG

Urgentie: Hoog

Onderstaand signaal ontvingen wij vanuit ‘s HeerenLoo, een grote landelijk werkende instelling voor gehandicaptenzorg. Zij
geven aan dat het hun medewerkers niet lukt om met voorrang getest te worden. Zij krijgen te horen dat de voorrang alleen

geldt voor artsen en verpleegkundigen met BIG-registratie. Hieronder meer info over deze casus.

Daarnaast hoorden wij van Middin, ook een organisatie voor gehandicaptenzorg, dat hun medewerkers te horen kregen dat de

voorrang niet geldt in de gehandicaptenzorg. (het betrof daar overigens een verpleegkundige die bij de behandeldienst werkte).

Kunnen jullie in overleg met de GGD-en gaan om dit snel op te lossen? Het betekent nl dat de voorrangsregeling voor de

langdurige zorg nauwelijks zin heeft, een groot deel van het personeel is geen arts/verpleegkundige en niet BIG-geregistreerd.

Dit zal ongetwijfeld in het overleg met de brancheorganisaties a.s. dinsdag ook aan de orde komen, het zou fijn zijn als we dan

kunnen laten weten dat het is opgelost.
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Dank alvast en laten jullie nog even wat terug horen?

Groeten, INEKIZNN

Verzonden: woensdag 23 september 2020 15:54

dubbel


